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SALITJA: 
INFRASTRUCTURA 

I SERVEIS 
Parlem primer de les comunicacions, que presenten 

dos vessant ben diferenciats. El problema més gran, el 
trobem a l'únic carrer del poble. El seu paviment asfaltat 
presenta nombrosos sots i desni
vells. Per contra, les comunica
cions amb l'exterior són d'allò més 
bones. En els últims temps s 'han 
arranjat les carreteres de Salitja a 
Vilobí i de Salitja a Sant Dalmai: És 
pot dir que per anar a Vilobí o a 
Sant Dalmai no tenim cap proble
ma, però sí que el tenim quan 
volem anar de Salitja a Salitja, de 
llocs que, com podeu observar, es
tan considerablament allunyats un 
de l'altre. Recuperant el tema de 
l'únic carrer de Salitja, cal dir que 
s'està ampliant el nucli urbà del 
poble amb la construcció i projec
ció de noves cases. 

No podem negar, però, que S a 
litja és un poble ben comunicat 
amb l'exterior: tenim a prop la ca 
pital de província, la capital de co
marca, l'autopista, la Nacional i, a 
més, hi ha l'aeroport, un aeroport 
que, si bé ens permet anar a Florència, ens impedeix al 
mateix temps la comunicació directa amb pobles com 
Cassà o Riudellots, un aeroport que també ens va pren
dre una part de l'antic territori salitgenc. 

A qui no sembla que li afectin les bones comuni
cacions entre Sant Dalmai, Salitja i Vilobí és a l 'escom
briaire, que tot no trobar cap dificultat geogràfica en el ca 

mí, porta el camió tan carregat que va perdent les dei
xalles. Aquesta situació comporta serioses conseqüèn
cies ecològiques, estètiques i higièniques; i no tan sols 
per nosaltres, els salitgencs, sinó també per als infeliços 
que confiats circulen per aquesta zona. Per solucionar 
aquest problema, hi veig tres solucions: una, que enter
rem les escombraries al pati o a l'hort de casa ; l'altra, que 
l'escombriaire faci dos viatges, i l'última , que se li compri 
un camió nou més gros. 

Quan s'arranjava la carretera de Salitja a Sant Dalmai 

s'escoltava un rumor que deia que l'autobús de la 
companyia TE ISA que fa el trajecte Sta. Coloma-Girona 
passaria per aquí, cosa que en no complir-se reclamo per 
al bé del poble i les seves comunicacions. 

En els últims anys s'han fet algunes obres, a part de 
l'arranjament de carreteres, que han ajudat a la infras
tructura i a la vida del poble: la construcció de la piscina 

(d'iniciativa privada del poble), el 
dipòsit d'aigua i, més recentment, 
l'enllumenat artificial. Tot i això, 
trobem a faltar certs elements força 
importants per a la vida normal d'un 
poble, com poden ser intal.lacions 
esportives, una cabina de telèfon, i 
ja, posats a demanar, no aniria 
gens malament tenir un local 
cultural. 

Quant a d'altres elements ne
cessaris per a la vida urbana, per 
molt petita que aquesta sigui, no 
tenim gaires problemes; a Salitja hi 
trobem un supermercat, una car
nisseria, un bar... 

Per finalitzar, tinc la lleugera im
pressió que la xarxa de clave
gueram no funciona del tot bé i a 
causa d'això a algunes rieres del 
poble, hi arriba aigua bruta. 

LLUÍS simon 


